

# Pöytäkirja 2007-09-25

## Aika ja paikka

25.09.2007 klo 16:15

Sali A319  
Tietojenkäsittelytieteen laitos (Exactum)  
Gustav Hällströmin katu 2b, Helsinki

## Osallistujat

Juha Hiekkämäki  
Tuire Huhtamäki  
Pekka Maksimainen  
Janne Piippo (puheenjohtaja)  
Teemu Pulkkinen  
Petri Setälä (sihteeri)  
Sanna Kesäioja, ohjaaja

## Poissa

Ei poissaolijoita

## Asialista

### 1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:15.

### 2. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin muutoksitta.

### 3. Viikkoraportti

- Käytiin läpi ryhmän työtunnit. Tunnit ajantasalla kaikilla paitsi Petrillä, joka päivittää ne tänään.
- Käytiin läpi projektin riskejä ja kokoarviota. Ei toteutuneita riskejä.
- Tarkistettiin annettujen tehtävien tilanne. Vaatimusmäärittely vielä kesken, mutta hallinnassa.
- Aikatauluun ei tehty muutoksia, projekti tällä hetkellä aikataulussa.

### 4. Vaatimusmäärittelyn suunnittelua ja läpikäyntiä

Keskusteltiin vaatimusmäärittelyn eri osioiden terminologian ja hierarkioiden yhtenäistämisestä. Muokkaustoiminnot ja poistotoiminnot käsitellään erillisinä tapauksina kaikkialla vaatimusdokumentissa.

Käytiin läpi asiakastapaamisessa Heikki Lokin kanssa esiin tulleita asioita:

- digikuvat tallennetaan tietokantaan jpg-muodossa
- kuvahaku toteutetaan toistaiseksi vain reviiirin mukaan rajattuna
- pesähaun tulosten yhteyteen lisätään tieto pesään liittyvistä kuvista

Käytiin läpi ryhmän tuotokset. Pieniä lisäyksiä, joiden takarajana säilytettiin to 27.9 klo 12:00. Takaraja ei luonnollisesti voi koskea asiakkaan toimista tai niiden puutteesta riippuvia tehtäviä.

Vaatimusdokumentin katselmus pidetään pe 28.9., ja sinne tulee saapua valmistautuneena. Katselmuksen perehtymisalueet jaettiin seuraavasti:

- Juha & Teemu - Käyttäjä- sekä järjestelmävaatimukset
- Pekka & Janne - Järjestelmämallit ja -arkkitehtuuri
- Tuire & Petri - Käyttötapaukset ja sanasto

Käytiin nopeasti läpi vaatimusdokumentin tämänhetkistä tilaa.

## **5. Muut esille tulevat asiat**

Tuire kertoi yksityiskohtia tämpänpäiväisestä tapaamisesta H. Lokin kanssa. Pekka esitteli dokumentointia tukevia aputyökaluja, joihin on nyt linkit wikin etusivulla.

## **6. Kokouksen päätös**

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:45.